
Agent Florenziego: Nie rozmawialiśmy o nim z Interem

News - ASRoma.pl

Dziś wieczorem agent między innymi Alessandro Florenziego, Alessandro

Lucci, spotkał się z Interem Mediolan. Przy tej okazji udzielił też wywiadu

dziennikarzom.

Suso?

- Nie, rozmawialiśmy o Vecino, o odnowieniu kontraktu Urugwajczyka. Jestem ufny,

będzie pewnym punktem w przyszłym sezonie.

Zappacosta i Florenzi?

- Nie, powtarzam, nie rozmawialiśmy o niczym innym.

Tymczasem Il Messaggero donosi, że jest dystans między Romą i Florenzim w

sprawie umowy i strony spotkały się po raz pierwszy w niedzielę. 4 mln euro to

żądania gracza, 3 mln euro wraz z bonusami to oferta Romy. To, że negocjacje są

trudne potwierdził wczoraj Monchi. Il Tempo podaje, że kolejne spotkanie odbędzie

się w tym tygodniu.
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